
    Pöytäkirja 

    15.1.2025 (2. kokous) 
 
 
Useilla hallinnon tasoilla luottamushenkilönä toimimista arvioiva työryhmä 
 
Aika keskiviikko 15.1.2025, klo 10.00-11.35 
Paikka Teams 
 
Osallistujat  
 Hallitusneuvos Mervi Kuittinen, VM (kunta- ja alueosasto), puheenjohtaja  

Lainsäädäntöneuvos Heini Färkkilä, OM, varapuheenjohtaja  
Erityisasiantuntija Elina Rissanen, OM, jäsen ja sihteeri  
Hallitusneuvos Erkki Papunen, sosiaali- ja terveysministeriö, jäsen 
Lainsäädäntöneuvos Merja Salmi, VM (hyvinvointialueiden ohjausosasto), jäsen  
Neuvotteleva virkamies Suvi Savolainen, VM (kunta- ja alueosasto), jäsen ja

 sihteeri  
Juristi Katriina Martikainen, Suomen Kuntaliitto ry, jäsen  
Johtava juristi Sami Uotinen, Hyvinvointialueyhtiö Hyvil Oy, jäsen 
Johdon sihteeri Anu Martikainen, valtiovarainministeriö (kunta- ja alueosasto), tekninen 
sihteeri 

 
Kuultavana professori Janne Salminen, Turun yliopisto, kohta 2 
  
 

1. Kokouksen avaus  
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 10.00 
 

2.  Professori Janne Salmisen kuuleminen (klo 10.00 – 11.10)   
Professori Salminen esitteli työryhmälle oikeudellisen selvityksen ”Samanaikainen toiminta 
luottamustehtävissä kotimaisen julkishallinnon useilla eri tasoilla” sisältöä. 
  
Esittelyn jälkeen käytiin professori Salmisen ja työryhmän kesken keskustelua selvityksestä ja käytännön 
tilanteista, joita on tullut esiin kunnissa ja hyvinvointialueilla. 
 

3. Keskustelu työryhmän kesken  

Käytiin erikseen työryhmän kesken keskustelua selvityksestä sekä käytännön haasteista kuntien ja 
hyvinvointialueiden ohjeistamisessa sekä selkeyttämistarpeen mahdollisuudesta lainsäädännön tasolla. 
 
Sovittiin, että käsitellään jo helmikuun kokouksessa toimielimiä koskevaa ohjeistusta, joka on tarkoitettu 
alue- ja kuntavaalien jälkeiseen aikaan käytettäväksi paikkajaossa. 
 

4. Edellisen kokouksen pöytäkirja 
Edellisen kokouksen pöytäkirjaan ei ollut tullut huomioita. Hyväksyttiin pöytäkirja. 
 

 



5. Muut asiat 
Sami Uotinen ja Katriina Martikainen esittelevät muulle työryhmälle seuraavassa kokouksessa, minkälainen 
ohjeistus on laadittu Hyvilissä hyvinvointialueille ja Kuntaliitossa kunnille. 
 
Kuntaliiton toteuttama yhdyspintaprojekti on käynnissä vuoden 2025 loppuun asti. Myös 
Hyvinvointialueyhtiö Hyvil on projektissa mukana. Sovittiin, että käsitellään yhdyspintaprojektia tarkemmin 
seuraavaksi ohjeistuksen jälkeen. 
 

6. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 11.35. 

 
 

 
 
 
 


